
مدیریت ورزش2
شنبه   26 خرداد 1403  شماره 7581

خبر

طلای پرتاب وزنه سهم صابری شد

مهـــدی صابـــری پرتابگر وزنه ایـــران هم در کـــره طلایی 
شـــد. او که همه تلاشـــش برای ســـهمیه المپیک است، 
همراه حســـین رسولی در کره و مســـابقه پرتابگران آسیا 
حضور دارد. صابری بعد از طلای حســـین رسولی پرتابگر 
دیســـک، در دایره پرتاب قـــرار گرفت و با پرتـــاب 19 متر 
و 27 ســـانتیمتر بـــا اختـــلاف یک ســـانتیمتر بـــا رقیب 
چینـــی اش صاحب مـــدال طلا شـــد. پرتابگـــر چینی با 
ثبت رکـــورد19 متر و 26 ســـانتیمتر به مدال نقره رســـید 
و  پرتابگـــر فیلیپینی با رکورد 19متر و 22 ســـانتیمتر روی 
ســـکوی ســـوم ایســـتاد. با طلای صابـــری، تیـــم دو نفره 

پرتابگـــران ایران با دو طـــلا به تهـــران برمی گردند.   
 

صعود همتی به نیمه نهایی 
رقابت های ووشو بریکس

ملی پـــوش وزن ۵6 کیلوگـــرم تیم ووشـــوی ایـــران به 
دومین برد پیاپی در بازی های بریکس روســـیه رسید. 
در دومیـــن روز رقابت های ووشـــو بازی هـــای بریکس 
روســـیه، امیرحســـین همتـــی  در وزن ۵6کیلوگـــرم 
کـــه  مقابـــل هکتـــور ریـــس از ونزوئـــلا پیـــروز شـــده 
بـــود، دیـــروز در مرحلـــه یک چهارم نهایـــی به مصاف 
جیاجونـــگ هوانـــگ چینـــی رفـــت و بـــا بـــرد حریف 
قدرتمنـــد در  رقابت ســـنگین و نفســـگیر ســـه رانده، 
راهـــی نیمه نهایی شـــد. همتـــی حالا بایـــد در مرحله 
نیمه نهایـــی با برنده جـــدال نمایندگان ازبکســـتان و 
روســـیه مبارزه کنـــد. قبـــل از این هم  شـــجاع پناهی 
نماینده وزن 6۵ کیلوگرم کشـــورمان مقابل ورزشکاری 

از چیـــن بـــه برتری رســـیده بود.

 شکست هندبال مقابل ترکیه 
در دیدار دوستانه

ملی پوشـــان هندبال ایران در نخستین بازی تدارکاتی 
در کمـــپ آنکارا مغلـــوب ترکیه شـــدند. ایـــن تیم که 
برای دو دیدار دوســـتانه به اردوی آنکارا اعزام شـــده در 
اولین بـــازی خود مقابل تیم اروپایـــی ترکیه به میدان 
رفت و بـــا نتیجه 26 بر 2۸ مغلوب میزبان خود شـــد. 
ملی پوشـــان دیروز تمرین داشـــتند و در دومین بازی 

خود امـــروز برابر ترکیه به میـــدان می روند.
 

 ناکامی ادامه دار تنیس ایران
 در دیویس کاپ

تیـــم ملی تنیـــس ایران ســـومین بـــازی مرحلـــه گروهی 
مســـابقات دیویـــس کاپ منطقه آســـیا و اقیانوســـیه را به 
ســـوریه واگذار کـــرد. شـــاگردان امید ســـوری در دو بازی 
انفرادی شکســـت خوردند. ایران در اولین و دومین بازی 
مرحله گروهی مقابل اردن و تایلند شکســـت خورده بود 

.جزایر پاســـفیک آخرین حریف تنیسورهاســـت.

سهمیه تیمی المپیک ریکرو پرید

ســـهمیه تیمی المپیـــک تیم ملـــی ریکرو زنـــان ایران 
پریـــد. تیـــم ریکـــرو زنـــان ایـــران بـــا ترکیـــب  حوریه 
حاجی حســـینی، مبینـــا فـــلاح و یســـنا پورماهانـــی با 
شکســـت مغولســـتان و ایتالیا به مرحلـــه یک چهارم 
نهایـــی رســـید. کمانداران ایـــران با صعود بـــه مرحله 
یک چهـــارم نهایی انتخابـــی المپیـــک ، حریف چین 
شـــد، اما زورش به چینی ها نرســـید و بـــا باخت 6 - 2 
 ســـهمیه تیمـــی را از دســـت داد  و از صعـــود بـــه جمع
4 تیـــم برتر جا مانـــد. مبینا فلاح کمانـــدار ملی پوش 
در دور مقدماتی با امتیـــاز 667رکورد ایران را بعد از 7 
ســـال شکســـت؛ رکوردی که با امتیاز 661 امتیاز سال 

2017 بـــه نام زهرا نعمتی ثبت شـــده بود.

 ناکامی شهرداری گرگان 
برای رسیدن به فینال آسیا

تیم بســـکتبال شـــهرداری گـــرگان، با باخـــت مقابل 
تیم الشـــباب الاهلی امارات فینال جام باشـــگاههای 
آســـیا را از دست داد. شـــاگردان مصطفی هاشمی که 
بـــا صدرنشـــینی به نیمه نهایی رســـیده بودنـــد، برای 
صعـــود به دیدار پایانی و قهرمانی باشـــگاه های آســـیا 
مقابل میزبـــان الشـــباب الاهلی امـــارات صف آرایی 
کردند  که بعد از تســـاوی در کوارتر اول در امتیاز 1۸، 
فقـــط در کوارتـــر دوم  22-20 صاحب برتری شـــدند و 
وقت های ســـوم و چهـــارم را 14-1۵ و 17-20 باختند تا 
در نهایـــت 71-73 بازی را واگذار کننـــد و امروز برای 
مـــدال برنز بـــه میدان برونـــد. بازنده بـــازی الریاضی 
لبنان و هیروشـــیمای ژاپن، رقیب شـــهرداری گرگان 

. د می شو

رئیس فدراسیون باشگاه های 

لیگ برتری را تهدید کرد

تاج: ایرادها برطرف 
نشوند، لیگ برگزار 
نخواهد شد

کلاس مربیگـــری فوتبال درجه A آســـیا در تهران از روز 
پنجشـــنبه به مـــدت هشـــت روز در مرکز ملـــی فوتبال 
و بـــا حضـــور مربیان لیـــگ برتری آغـــاز شـــد. علیرضا 
واحدی نیکبخت، ســـیدجلال حســـینی، وریـــا غفوری، 
مسعود شجاعی، اشـــکان دژاگه، اشپیتیم آرفی، ادموند 
بزیک، مهدی هاشمی نســـب، حســـین ماهینی، محمد 
برزگـــر، رحمان احمدی، نادر غبیشـــاوی، مجید ایوبی 
و منتخبان دیگری از لیگ برتـــر و تیم ملی در این دوره 
حضور دارند. علاوه بر این برخی از رؤســـای فدراسیون 

فوتبـــال پیش از برگـــزاری ایـــن کلاس مربیگری حضور 
داشـــتند و مهدی تـــاج، رئیـــس فدراســـیون فوتبال با 
اشـــاره به ایـــن موضوع که خوشـــحالم بـــزرگان فوتبال 
ایـــران در ایـــن دوره حضـــور دارنـــد، گفـــت: »فوتبـــال 
یـــک پدیـــده خاص و بـــا هیچ پدیـــده اجتماعـــی قابل 
مقایســـه نیســـت. هـــم بردهای ایـــن ورزش برجســـته 
خواهد شـــد و هـــم باخت هـــای آن. حاشـــیه های این 
رشـــته نیز در رســـانه ها بازتاب زیادی دارد. رســـانه های 
مکتوب و رســـانه ملی نیز بیشـــتر برنامه هـــای خود را بر 

این رشـــته گذاشـــتند. مـــن نمی دانم اگر فوتبـــال نبود 
تلویزیـــون چه چیزی نشـــان می داد؟« وی با اشـــاره به 
خیـــل علاقه مندان این رشـــته در ایران اظهارداشـــت: 
»من چند شـــب پیـــش در خرم آبـــاد بـــودم و دیدم در 
ورزشـــگاهی که 10 هزار بلیت برای حضور در آن فروخته 
شـــده نزدیک بـــه 30 هـــزار نفر حضـــور دارند. خـــدا را 
شـــکر اتفاقی رخ نـــداد اما همیشـــه این گونه نیســـت. 
از ســـال بعد دیگر این مشـــکلات را نخواهیم داشـــت. 
من چند دســـتورالعمل را برای باشگاه های لیگ برتری 

اعلام کـــردم که در صـــورت انجام نشـــدن، لیگ برگزار 
نخواهد شـــد.« تاج افزود: »فروش بلیت الکترونیکی، 
شـــماره گذاری صندلـــی و نظـــارت بـــر تماشـــاگران از 
مهم تریـــن این دســـتورالعمل ها اســـت. یـــک کارگروه 
را برای بررســـی مشـــکلات ورزشگاه ها تشـــکیل و تمام 

کاســـتی ها به تیم ها اعلام شـــده اســـت.
 اگـــر نتوانند آن را برطـــرف کنند حق میزبانـــی ندارند. 
کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا نیـــز روی برطرف شـــدن 

کاســـتی ها نظـــارت دارد.«

حریفان نوجوانان و جوانان در مقدماتی جام ملت ها مشخص شدند

عبدی و چمنیان سکانداران فوتبال پایه
قرعه کشـــی مرحلـــه مقدماتـــی مســـابقات جام 
ملت هـــای آســـیا زیر 20 ســـال آســـیا و همچنین 
جام ملت های زیر 17 ســـال آســـیا روز پنجشنبه 
در مقر کنفدراســـیون فوتبال آسیا برگزار شد. بر 
اســـاس این قرعه کشـــی، تیم جوانان کشورمان 
در گروه G مســـابقات قهرمانی زیر 20 سال آسیا 
در کنـــار تیم هـــای مغولســـتان، هندوســـتان و 
لائوس قـــرار گرفت کـــه بازی های ایـــن گروه به 
میزبانـــی لائـــوس برگـــزار می شـــود. رقابت های 
ایـــن مرحله از 21 تا 29 ســـپتامبر)31 شـــهریور تا 
۸مهـــر( برگزار می شـــود. جـــام ملت های آســـیا 
در این رده ســـنی به میزبانی چیـــن و در روزهای 

6 تـــا 23 فوریـــه 202۵)1۸ بهمـــن تـــا ۵ اســـفند( 
برگزار می شـــود. همچنین در قرعه کشی مرحله 
مقدماتـــی رقابت هـــای زیر 17 ســـال آســـیا، تیم 
نوجوانـــان کشـــورمان در گـــروه A در کنار اردن، 
ســـوریه، هنگ کنگ و کره شـــمالی قـــرار گرفت. 
مســـابقات این گـــروه بـــه میزبانـــی اردن برگزار 
می شـــود. تیم هـــای اول هـــر گـــروه و پنـــج تیم 
برتر دوم، در کنار عربســـتان میزبـــان در مرحله 
نهایـــی حضور خواهند داشـــت. مرحلـــه نهایی 
جام ملت های زیر 17 ســـال هم از 3 تا 20 آوریل 
202۵)14 تـــا 31 فروردیـــن 1404( در عربســـتان 

انجام خواهد شـــد.

 مدرس کنفدراسیون آسیا سرمربی 
جدید نوجوانان شد

پیـــش از ایـــن عبدی به عنـــوان ســـرمربی تیم 
ملی جوانـــان انتخاب شـــده بـــود و این مربی 
بعد از درخشـــش تیم نوجوانان در مسابقات 
جـــام جهانی یک پله بالاتر آمـــد و هدایت تیم 

ملـــی جوانان را برعهـــده گرفت. ایـــن موضوع 
باعث شـــد تا عبـــاس چمنیان به عنوان ســـرمربی 
تیـــم ملـــی نوجوانـــان معرفی شـــود. چمنیـــان که 
مـــدرس AFC اســـت در جـــام جهانـــی نوجوانـــان 

در ســـال 2017، موفـــق شـــد تیم ایـــران را بـــا نتایج 
درخشـــان به جمـــع ۸ تیم برتر برســـاند.

عبدی : در گروه راحتی قرار نگرفتیم
حســـین عبـــدی مربـــی تیـــم ملـــی جوانـــان کشـــورمان  در رابطـــه با 
همگروهـــی ایـــران با تیم های لائـــوس و هند و مغولســـتان گفت: تیم 
لائـــوس اصلاً تیـــم راحتی نیســـت و اتفاقـــاً تیم خیلـــی گردن کلفت و 
خوبی اســـت که در دوره قبـــل که من مربی تیم ملـــی نوجوانان بودم 
از گـــروه دیگر به عنـــوان تیم دوم صعـــود کرد و بالا آمـــد. تیم هند هم 
تیم خوبی اســـت و اصلاً تیم ضعیفی نیست. کار همیشه سخت است 
و حالا این ســـختی بـــرای ما مضاعف شـــده چون گروهـــی از بازیکنان 
مصدوم کـــه از تیم های دیگـــر آمده انـــد و  باید در اردو مشکل شـــان را 
برطرف ســـازیم و آنها را به فرمی که مدنظر داریم برســـانیم. یک روزی 
باید این کمبودها تمام شـــود وگرنه از شیب پیشرفت عقب می افتیم. 
عبـــدی که با تیم نوجوانان در جام جهانی  نتایج  خیلی خوبی کســـب 
کرده بود  بـــه همین دلیل در رده جوانان هم انتظـــارات از این مربی و 
تیم جدیـــد تیم رهبری اش  بالاســـت، تأکید کرد: حتماً بـــا اهدافی که 
داریم  تمام تلاش مان را برای رســـیدن به ایـــن مهم انجام خواهیم داد 
و طبیعی اســـت که همیشه از ایران توقع  کســـب قهرمانی وجود دارد.

 حســـین رســـولی باز هم طلایی شد. 
طلایی که با اعمال شـــاقه گرفت؛ بعد 
از دوروز نخوابیـــدن و به گفته خودش 
بـــا چرت هایی کـــه در مســـابقه می زد. 

هرچند رکوردش به 60 متر نرســـید.
 

شنیدم که گفتی شب قبل از مسابقه 
نخوابیدی. چرا، به خاطر استرس بود 

یا خستگی؟

تهران با اینجا ۵ ســـاعت و نیم اختلاف 
ســـاعت دارد، پـــرواز طولانـــی و توقـــف 
تقریباً 7-۸ ساعته ام در فرودگاه امارات 
و خســـتگی زیاد همه دســـت به دست 
هـــم داد تا نخوابـــم. در واقـــع اختلاف 
ســـاعت تهران با کره باعث شد نتوانم 
بخوابـــم. من یـــک روز بعد از رســـیدن 
به کـــره مســـابقه داشـــتم؛ در حالی که 
هنـــوز بدنـــم بـــه آب و هـــوا و ســـاعت 
آنجا عـــادت نکـــرده بود. مســـابقه هم 
صبح ســـاعت 10 بود، شـــب مدام فکر 
می کـــردم کـــه ســـاعت ۵ صبـــح بایـــد 
بیدار شوم تا بدنم برای مسابقه خواب 

نباشـــد. به همیـــن دلیل خســـتگی از 
تنم بیـــرون نرفته بـــود. از طرفی درگیر 
گرفتگی هـــای کتفـــم هـــم بـــودم کـــه 
حرکـــت مـــرا محـــدود می کرد و بـــا درد 
گردنم، نمی توانم تمرکز داشـــته باشم؛ 
تـــا حدی کـــه شـــب قبـــل از مســـابقه 
نخوابیدم. ســـاعت 4 صبح شد، دیدم 
بخوابـــم، باید یک ســـاعت دیگـــر بیدار 

شـــوم. بنابراین نخوابیدم.
این بی خوابی در مسابقه اذیتت 

نکرد؟ روی رکوردت تأثیر نداشت؟
بی خوابـــی در مســـابقه خیلـــی اذیتم 
کرد، تا حدی که وســـط مسابقه تقریباً 

چـــرت می زدم، ولی خـــودم را می زدم تا 
بیـــدار بمانم و بتوانـــم پرتاب کنم.

 چرا پرتاب های حسین رسولی در 
مسابقات بالای ۶۰ متر نمی رسد؟ 

به خاطر اینکه پیک بدنی ات را برای 
المپیک گذاشته ای؟

جـــدای از بی خوابـــی، دایـــره پرتـــاب 
خیلی لیـــز بود. حتـــی بـــه داوران هم 
گفتـــم نمی شـــود چرخیـــد، امـــا اصلاً 
اعتنایـــی نکردند و گفتنـــد نمی توانید 
منیزیـــم بریزیـــد. مـــن هـــم بـــا ایـــن 
شـــرایط تنها ســـعی کردم بـــدون خطا 
پرتاب کنم. به همین خاطر نتوانستم 

رکـــورد مد نظـــرم را بزنـــم. اینجا اولین 
مســـابقه ای بود که شـــرایطش کمی از 
مســـابقات قبلی بهتر بـــود، از این نظر 
که مســـابقه سر ســـاعت برگزار شد اما 
مســـابقات قبلـــی خیلی شـــرایط بدی 
داشـــت. پرتابگر چینی که ســـوم شد، 
در امریـــکا 64 متـــر پرتاب کـــرده بود، 
او بـــا اینکه بـــدن آماده ای داشـــت اما 
پرتاب خوبی نداشت. یکسری شرایط 
دســـت به دســـت هـــم می دهد تـــا به 
آن رکـــوردی کـــه می خواهی، نرســـی. 
حتی وقتـــی نه صـــد، که هـــزار توانت 

را می گـــذاری.

واکنش پرتابگر دیسک بعد از دریافت مدال طلای آسیا

رسولی: خودم را می زدم تا بیدار بمانم

نصیرشلال: به عقب بر می گشتم شاید سرمربیگری را قبول نمی کردم

جوانان رکوردهای جهانی را جابه جا می کنند
آذرپیوند: بعد از بازی های آسیایی نگاه ها به کوراش بهتر شد

مستقل شویم، اوضاع بهتر هم می شود
وزنه بـــرداران ملی پـــوش بـــا پایـــان اردوی 
کیـــش، از امـــروز دوبـــاره بـــرای جهانـــی و 
المپیک دســـت بـــه وزنـــه می برنـــد. نواب 
نصیرشلال، ســـرمربی تیم ملی وزنه برداری 
بـــا برگشـــت از کیـــش و رضایت از شـــرایط 
کیفـــی اردو گفـــت: »2۵ روز در کیش اردوی 
خوبـــی داشـــتیم. مـــا طبـــق برنامـــه پیش 
رفتیـــم و خوشـــبختانه در رکوردگیـــری آخر 
چند رکورد در یکضرب و دوضرب شکســـته 
شـــد که همین باعث می شـــود نمره قبولی 
بـــه ایـــن اردو و کیفیـــت فنی ملی پوشـــان 

» . هیم بد
او بـــه جو خوب اردوی تیم ملی اشـــاره کرد: 
»چـــون تیـــم مـــا اکثـــراً کم تجربـــه و جوان 
هســـتند، اتفـــاق خـــوب ایجـــاد همدلـــی و 
انســـجام بین وزنه بـــرداران اســـت و همین 
باعث شـــده همه در یک نمودار پیشـــرفتی 
خـــوب حرکـــت کـــرده و بـــرای رســـیدن به 
رکوردهـــای بالاتر به هم کمـــک کنند. البته 

چند نفر ســـرعت پیشرفت بیشـــتری دارند 
و چند نفر هم ســـرعت پیشرفتشان کندتر 
اســـت اما در مجموع در مقایســـه با ســـال 
گذشـــته تیم متفاوت تـــری داشـــتیم، الان 
جـــو اردو بهتـــر اســـت و همـــه با انســـجام 
بیشـــتری کار می کننـــد و ایـــن راضی کننده 
اســـت.« ســـرمربی تیم ملی حرف جدیدی 
هـــم زد: »مـــن در این یک ســـال و ســـه ماه 
فشـــار زیادی تحمل کردم، طوری که اگر به 
عقب برگردم، شـــاید اصلاً این مســـئولیت 
را قبـــول نمی کـــردم. ولـــی اینکـــه می بینم 
وزنه برداران در مســـیر پیشرفت قرار دارند و 
خیلی باانگیزه هســـتند، بـــه من قوت قلب 
می دهـــد. وزنه بـــرداران از ســـطح پایین و با 
شرایط ســـنی 17 و 1۸ سال و 20 سال شروع 
کردند و حالا در مســـیر افزایـــش رکورد قرار 
گرفته اند. ما هم ســـعی کردیـــم انگیزه بالا 
را بـــه آنها تزریـــق کنیم تا به شـــرایط نرمال 
برســـند. ثمره ایـــن تلاش ها تبدیـــل آنها به 

وزنه برداران شـــاخص دنیاست که در آینده 
نزدیـــک خودش را نشـــان می دهـــد. گفتن 
آن خـــوب نیســـت اما در همیـــن جمع من 
۵-4 نفـــر را می بینم که در چند ســـال آینده 
هم می توانند طلای جهـــان را بگیرند و هم 

رکوردهـــای جهان را جابه جـــا کنند.«

 کـــوراش کاران ملی پـــوش در تاتامـــی 
قهرمانـــی آســـیا گل کاشـــتند. طاهـــره 
از دختـــران طلایـــی  آذرپیونـــد یکـــی 
ایـــران که با شکســـت حریـــف قدرتمند 
ازبکســـتانی اش، قهرمـــان شـــد معتقد 
اســـت نگاه ها به این رشـــته بهتر شـــده 
است و شـــاید وقتش رسیده که کوراش 

بـــه صورت مســـتقل اداره شـــود.
 او بعـــد از قهرمانـــی در آســـیا گفـــت: 
»ســـطح مســـابقات خیلی بالا بود و 20 
کشـــور در این رقابت ها حضور داشتند. 
در دور اول بـــا هند بازی کـــردم که نقره 
بازی هـــای آســـیایی را در کارنامـــه دارد، 
دور دوم هم بازی خوبـــی با کره جنوبی 
داشـــتم و در فینـــال هـــم کـــه حریـــف 

قدرتمند ازبکســـتانی را شکســـت دادم.
 ازبکســـتان مهـــد کوراش جهان اســـت 
و کارمـــان مقابل این تیم همیشـــه گره 
می خـــورد اما خوشـــبختانه آنالیز خوبی 
از حریـــف ازبکم داشـــتم و جواب داد.«

ایـــن  در  ایـــران  میزبانـــی  آذرپیونـــد   
مســـابقات را خوب دانســـت: »میزبانی 
کار مـــا را راحـــت کـــرد و بـــا اســـترس 
کمتری مسابقه دادیم. شرایط برگزاری 
مســـابقات خیلی خوب بـــود و میزبانی 
ما نســـبت به خیلی از کشـــورهای دیگر 

بهتـــر بود.«
 درحالی که کوراش زیرنظر فدراســـیون 
ووشـــو اداره می شـــود، آذرپیوند معتقد 
اســـت ایـــن رشـــته در صورت مســـتقل 
شدن شـــرایط بهتری پیدا خواهد کرد: 
»فدراســـیون ووشـــو تا اینجـــای کارهمه 
شـــرایط را بـــرای ما فراهم کرده اســـت.

 بعـــد از مدال هایـــی کـــه در بازی هـــای 

آســـیایی داشـــتیم، نگاه ها به این رشته 
خیلی بهتر شـــده اســـت. حالا شـــرایط 
خوب اســـت اما شـــاید وقتش رســـیده 
کوراش مستقل شـــود که اگر این اتفاق 
بیفتـــد، شـــرایط خیلـــی بهتـــر خواهد 

» . شد

مهری رنجبر
خبر نگار

درحالـــی که مدیـــران فدراســـیون فوتبال 
تا به امـــروز درباره پرونده جنجالی فســـاد 
در فوتبـــال شفاف ســـازی اندکـــی انجـــام 
داده انـــد، در اقدامی عجیب، رضا جاودانی 
عضو کمیته انضباطی فدراســـیون فوتبال 
در گفت و گـــو بـــا یـــک برنامـــه اینترنتـــی 
ادعاهـــای جنجالـــی و بحث برانگیـــزی را 
مطـــرح کـــرد تـــا ابهامـــات حاکـــم بـــر این 
پرونـــده نـــزد افکارعمومی به شـــکل قابل 
توجهـــی افزایـــش یابـــد. اینکـــه اظهارات 
جادوانـــی در رابطـــه بـــا پرونـــده فســـاد بر 
اساس واقعیت اســـت یا صرفاً یک تحلیل 
شـــخصی اســـت هنوز برای اهالـــی فوتبال 
روشـــن نیســـت اما از آنجا که عضو کمیته 
انضباطـــی یکـــی از بدنـــه اجرایـــی فوتبال 
ایـــران و رکـــن قضایـــی فوتبـــال شـــناخته 
می شـــود، طبعـــاً اظهـــارات وی دارای بـــار 
حقوقی ســـنگینی بـــرای مدیریـــت فوتبال 
به حســـاب می آیـــد و اگر مدیـــران فوتبال 
توضیح شـــفافی در خصوص ایـــن پرونده 

به بهانه ادعاهای عضو کمیته انضباطی 

زیر پوست فوتبال ایران چه خبر است؟

منتشـــر نکنند مطمئناً فضـــای غبارآلود 
کنونـــی تشـــدید خواهـــد شـــد. تـــداوم 
ســـکوت مهـــدی تـــاج در مقطـــع فعلی 
نه تنها راه حل مناســـبی برای حل وفصل 
ایـــن پرونـــده جنجالـــی نیســـت بلکـــه 
مرزهای بی اعتمـــادی میان فوتبالی ها را 
به شـــکل عجیبی جابه جـــا خواهد کرد! 
امـــروز برای میلیون ها نفر این ســـؤال به 
وجود آمـــده اگر رئیـــس و اعضای هیأت 
رئیســـه فدراســـیون ادعا دارند مســـائل 

پرونده فســـاد قابـــل بیان نیســـت پس 
چطـــور رضـــا جاودانـــی با ایـــن صراحت 
از زدوبندهـــای پشـــت پـــرده، کارت بـــه 
کارت بـــرای داوران و هزار و یک داســـتان 
عجیـــب و غریـــب ســـخن می گویـــد؟! 
اگـــر جاودانـــی خـــلاف واقـــع می گویـــد 
چـــرا مدیـــران فدراســـیون بـــا او برخورد 
نمی کننـــد، امـــا اگـــر ایـــن داســـتان ها 
واقعیـــت دارد چرا تا به امـــروز هیچ یک 
از مدیران ارشـــد فدراســـیون درباره این 

اتفاقـــات صحبتـــی نکرده انـــد؟ مهـــدی 
تاج به عنـــوان نفـــر اول مدیریت فوتبال 
ایـــران باید به صراحـــت در خصوص این 
پرونـــده اظهارنظـــر کند و شفاف ســـازی 
کاملی در رابطه با ادعاهای مطرح شـــده 
از ســـوی عضـــو کمیته انضباطی داشـــته 
باشـــد تا مردم متوجه شـــوند زیر پوست 
فوتبال ایـــران چـــه می گـــذرد! آقـــای تاج 
منتظـــر شفاف ســـازی کامل و آنی شـــما 

درباره پرونده فســـاد هســـتیم!

گزارش یک

سینا حسینی
خبر نگار

 اگر این  اگر این 
داستان ها داستان ها 

واقعیت واقعیت 
دارد چرا دارد چرا 

تا به امروز تا به امروز 
هیچ یک از هیچ یک از 

مدیران ارشد مدیران ارشد 
فدراسیون فدراسیون 
درباره این درباره این 

اتفاقات اتفاقات 
صحبتی صحبتی 

نکرده اندنکرده اند

از 750 سکه طلا تا ماشین، آپارتمان و جادوگربازی 

افشاگری طوفانی عضو کمیته انضباطی

فســـاد در باشـــگاه مس رفســـنجان، مهم ترین ســـوژه فوتبال ایـــران در 

طـــول یک مـــاه اخیـــر بـــوده و در کانـــون توجهات قرار داشـــته اســـت. 

در ایـــن بیـــن رضـــا جاودانی، عضـــو کمیته انضباطـــی با حضـــور در یک 

برنامـــه اینترنتی در خصوص ایـــن موضوع بیان کرد: »در پرونده فســـاد 

فوتبال ایران شـــش میلیارد تومان به شـــعبده باز داده شـــد. 7۵0 ســـکه 

به نمایندگی از مربی ســـابق مس رفســـنجان بین افـــراد مختلف توزیع 

شـــد. در این مورد به یک مجری معروف رادیو، یک ماشـــین هدیه داده 

شـــد، اما همان ماشـــین اکنون گم شـــده اســـت. مبلغی هم در باشگاه 

مس گم شـــده کـــه رقمی در حـــدود 2۵0 میلیـــون تومان اســـت.« او در 

ادامـــه صحبت های جنجالـــی اش می افزایـــد: »صحبتی وجـــود دارد که 

پنت هاوســـی برای ســـرمربی ساخته شـــده اســـت. در حوزه رسانه هم 

در شـــهرک بنفشـــه کرج ظاهـــراً خانه  و یک دســـتگاه پـــژو 200۸ به یکی 

از اهالی رســـانه داده شـــده. علاوه بـــر این ماجرای دو دســـتگاه پژو 207 

که بـــه دو تن از دوســـتان رســـانه ای داده بودند، مطرح اســـت. به یکی 

از تهیه کنندگان برنامه های ورزشـــی، ســـاعتی داده شـــده که حدوداً 600 

میلیون تومان بوده اســـت. ظاهراً یک واحد تجاری هم به ایشـــان داده 

شـــده که البته مـــن قبلاً اطلاع داشـــتم اما چـــون از حیطـــه وظایف ما 

خارج بود، نمی توانســـتم کاری انجـــام بدهم.«

جاودانـــی در ادامـــه بیان داشـــت: »بحث فراتـــر از خرید یک ماشـــین، 

یـــک قطعـــه زمین و یـــک آپارتمان اســـت و خانـــه و آپارتمان در قشـــم و 

کیش اهـــدا کردنـــد. هفتاد میلیـــارد تومان برای ســـاخت ورزشـــگاه به 

یکی از مســـئولان ســـازمان لیگ رشـــوه داده شـــده که از طریق بستگان 

نزدیـــک چند داور بـــرای این داوران پـــول دریافت کرد. چهارصد ســـکه 

بـــرای قضـــات در ســـه صرافـــی بـــه دلار تبدیل شـــد. عروس هـــای داور 

شـــماره حســـاب داشـــتند و ارزهـــا را تبدیل می کردنـــد، در واقع از ســـه 

صرافـــی ســـکه ها را بـــه دلار و یـــورو تبدیـــل کردنـــد. پـــای ســـکه، دلار و 

مدیران فدراســـیون در میان اســـت. از سهیل مهدی شـــنیدم که گفته 

مشـــاور می خواهند اما طبـــق اصل 72 اعضای فدراســـیون نباید چنین 

ســـمت هایی داشـــته باشند.«

فائزه زمانی
خبر نگار


